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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 11 

Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Följande skrivelse lämnades in. 

 

Livsbetingelser för kvinnor över 65 år (bilaga) 

Mariana Moreira Duarte m fl (MP) med instämmande av Lars Bäck (V) 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda skrivelsen till ett kommande sammanträde.  

 

 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) tackade förvaltningen för den planeringsdag om nästa års 

verksamhetsplan som genomfördes i tisdags. Ordföranden menade att det är mycket bra 

att nämnden på detta sätt involveras mer direkt i arbetet med verksamhetsplanen. Vice 

ordföranden Gunnar Sandell (S) och ledamoten Mariana Moreira Duarte (MP) instämde, 

och tyckte att det bjöds på riktigt bra information om de olika verksamhetsområdena. 

 

Gunnar Sandell (S) tog upp följande frågor: 

 

1. Vid stadsbyggnadsdirektör Susanne Lindhs föredragning om samverkan för 

utveckling i centrala Farsta direkt före kvällens sammanträde nämndes en läges-

rapport om satsningen Tyngdpunkt Farsta. Kan förvaltningen ordna så att även vår 

nämnd får ta del av den rapporten? 

2. Kan nämnden även få de tjänsteanteckningar som projektledaren Mohamed El Abed 

förde under den diskussion som följde på Susanne Lindhs genomgång, så att vi vet att 

våra synpunkter och förslag har noterats och kommer till nytta? 

3. Snöröjningen – har nämnden fått något svar på tidigare brev till trafik- och 

renhållningsnämnden? På detta svarade stadsdelsdirektören nej. 

4. Belysningen bör ses över på en del mörka gångvägar. Det gäller särskilt vid 

Perstorpsvägen, nära Hökarängsbadet. 

5. Vi vill ha kvartalsvisa underlag, till exempel enhetsvis, med redovisning av personal-

omsättning, sjuktal, anställningsform, antal timanställda och medelanställningstid. 

Heltid ska vara norm. Den moderatledda alliansen, liksom vi, arbetar för arbete åt alla 

– arbetslinjen innebär att pooler bör inrättas istället för många timanställda. 

 

På förslag från ordföranden lovade förvaltningen återkomma i samtliga frågor. Även 

ledamoten Vladan Bošković (FP) uttryckte oro för hur snöröjningen kommer att fungera i 

vinter. Stadsdelsdirektör Steinunn Á Håkansson lovade personligen efterlysa ett brevsvar 

hos direktören för trafikkontoret. Ledamoten Karin Lekberg (S) föreslog att Steinunn 

även skulle fråga var trafikkontoret tänker lägga upp snön i vinter. Den gångna vintern låg 

snö kvar ända fram till midsommar på vissa uppläggningsplatser. 

 


